



LOHAS Park Package 8 Podium Structure Completion and Tower's Refuge Floors Construction Commencement cum Safety Charter Signing Ceremony

1 March 2019

“沒有最安全，只有更安全” is the safety motto of MTR's development projects.

Over 100 guests and staff joined the LOHAS Park Package 8 Podium Structure Completion and Tower's Refuge Floors Construction Commencement cum Safety Charter Signing Ceremony on 1 March 2019. The event was attended by senior executives from MTR Corporation, Cheung Kong Construction Management Limited and the project consultants. As a start of the ceremony, a short video showing the site progress and safety management was presented to the guests.

After the video, it's delighted to have Mr. Corum Ip, Director and General Manager of Great Harvest Group, and Mr. David Tang, Property Director of MTR Corporation to deliver a speech. Mr. Corum Ip illustrated the importance of safety management and gave a brief outline of the Group's missions and visions. Likewise, Mr. David Tang shared his experience on the importance of safety culture and the need to enhancing

safety performance.

“沒有最安全，只有更安全”是港鐵發展項目的安全格言。

因此於 2019 年 3 月 1 日，精進建築有限公司舉行了日出康城八期住宅發展項目平台竣工接走火層動工暨安全約章簽署典禮。當日有超過 100 位嘉賓及員工參與，更十分榮幸能邀請到香港鐵路有限公司，長江實業集團有限公司及項目顧問的相關高級行政人員抽空親臨。於典禮開始時播映了一段有關安全措施的管理及每月施工進度的短片。

短片播映後，很高興能邀得興聯集團董事兼總經理葉國林先生及有香港鐵路有限公司物業總監鄧智輝先生上台致詞。葉先生於講詞中發表了集團對安全管理的重視及簡述了集團的願景和使命。另外，鄧先生亦分享了他對提升安全表現的經驗和心得及地盤員工需要時刻保持安全意識的重要性。





Representatives from MTR Corporation, Cheung Kong Construction Management Limited and Aggressive Construction Company Limited were having the Bai Sun Ceremony
香港鐵路有限公司、長江實業集團有限公司及精建築有限公司的代表正進行拜神儀式



Mr. Poon Yung, Chairman of Great Harvest Group presented the cash rewards to the Safety Heroes
興聯集團主席潘榕先生頒發獎金予數位“安全英雄”

The safety charter signing ceremony came afterwards. The senior management of Aggressive, and the representatives from MTR Corporation and Cheung Kong Construction Management Limited, were invited to the stage to sign on the charter that signifies the “safety always comes first” commitments. After the ceremony, a drum performance and the awards were also presented. Cash awards were presented to those “safety heroes” who always have the safety culture in mind at work.

Thanks to all the guests who have attended the ceremony as well as the LOHAS Park Package 8 project team’s contribution. It remains our commitment to maintain a high standard of work performance and a high level safety culture to echo our Group’s belief “Safety is Management”.

致詞完畢後，香港鐵路有限公司、長江實業集團有限公司、及精建築有限公司的數位高級行政人員被邀請到台上進行一個簡單而隆重的安全約章簽署儀式，象徵各個單位都承諾會以安全為先。其後，更有鼓舞表演及頒發“安全英雄”大獎予得獎的員工。得獎者於工作中都能堅守安全第一的信念，值得鼓勵和嘉許。

謹感謝我們的嘉賓能抽空參與這典禮，同時感謝所有有份參與這個項目的員工。希望各位能繼續努力，維持高質素的工作表現及高水平的安全意識，堅守集團“安全就是管理”的信念。



Representatives from MTR Corporation, Cheung Kong Construction Management Limited and Aggressive Construction Company Limited were having toasting ceremony on the stage
香港鐵路有限公司、長江實業集團有限公司、及精建築有限公司的數位高級行政人員於台上舉行祝酒儀式